
Referat fra møte i FAU Riska ungdomsskole 
Dato: Mandag 06.01.2025 kl. 19.00                     Sted: Riska ungdomsskole 
 
 

Navn Klasse Verv Tilstede 

Siri Myrtvedt  8A  X 

Silje Gundersen 8A vara   

Christina Meberg-Pedersen 8B   

Åse Marit Mundal Ravnås 8B vara   

Simon Holbak 8C Nestleder X 

Ellen Nordbø 8C vara   

Ella Skjørestad 8D  X 

Linn Tone Helletun 8D vara   

Lene Øygard Bjerkreim 9A  X 

Reidun Elise Vold 9A vara   

Marianne Øvrevik Stenstad 9B   

Sven Arne Berge 9B vara  X 

Thomas Hølland 9C  X 

Margrethe Nag 9C vara   

Kjersti Beate Rosland 9D Sekretær X 

Laila Vikre 9D vara   

Atle Weibell 10A Vara Sekretær X 

Stian Rugtvedt 10A vara   

Eva Marie Andreaa Vassbø 10B Leder X 

Brit Hagen Løvvik 10B vara   

Espen Haga 10C SU representant X 

June Wiik Gilje 10C vara   

Theresa Cranner 10D  Kasserer X 

Kjersti Roland Holme 10Dvara   

Øyvind Fjermestad  Rektor  



 

1. Godkjenning av referat og innkalling 

Vedtak: 
Referat og innkalling godkjent. 
 
 

2. Rektor informerer 

Rektor meldte forfall.  

FAU ønsker møte med skolens ledelse og helsesykepleier ang mat i kantine og snop på skolen.  

Rektor skriver i e-post til Eva (pr 06.01.25) at han ønsker innspill fra FAU/SU slik at vi kan få en 
ramme rundt dette med sunn mat i kantinen og snop på skolen.  

Vi svarer at vi er positive til dette og at vi gjerne vil ha to representanter til stede ved personalmøte 
ang. temaet.   

 

3. Mat i kantinen, og i mat- og helsefaget (+ snop i skolen) 

FAU ønsker en gjennomgang av hva slags mat som tilbys i kantinen og i mat- og helsefaget. Atle 
Weibell undersøker i forkant av møtet.  

Atle Weibell åpner saken med å informere om menyen i skolekantinen.  

Det er mye bra her, men det blir også brukt en del pølse og pasta som gjerne ikke er så sunt. 

I tillegg selges det eksempelvis iskaffe og iste i kiosken.  

Hvordan kan vi ha sunn nok mat på skolen som også er attraktiv for elevene slik at de ikke går ned 
på butikken og handler (enda mer usunn mat og snop) i matfriminuttet? 

FAU må bli enige om hva som er ett godt alternativ til sunn mat samtidig som vi anerkjenner at vi 
syntes det er en bra jobb som gjøres allerede.  

FAU ved Atle Weibell har forespurt om å få møte med helsesykepleier om å ha sunnere mat samt 
utfordringer med snop i kantinen.  
Helsesykepleier er positive til dette og det er naturlig at hun blir med på ett møte med skoleledelsen. 
(J.f. Sak 2)  
 

Kantinen blir drevet nærmest frivillig av miljøterapeuter og tidvis er det med elev(er). Vi må derfor 
være glade for at vi har kantine og må ta hensyn til dette i våre tilbakemeldinger.  

FAU tenker å foreslå sunne alternativet samt høre med skolen om hvordan de forholder seg til nye 
kostholdsråd og læreplanmålene i mat- og helsefaget. Blir denne kunnskapen videreført til 
kantinen? 

Kan også mat- og helsefaget kombineres med kiosk? 

Smoothie og kjøleskap grøt er forslag og vi ønsker også grovere produkter dersom mulig. 

FAU tar dette med videre inn i dette møtet vi skal ha om snop på skolen – vi slår disse sammen. 



 

4. Vara for sekretær 

Det kan være praktisk å ha en fast vara for sekretær slik at vi ikke så ofte står uten sekretær. 

Atle Weibell sier ja til å være vara for sekretær 

 

5. 17. mai 

Representantene fra åttende trinn informerer 
 
17. maikomiteen har møte mandag 6. januar 20.00. Her møter FAU-representantene fra 8. trinn, 
klassekontakter fra 8. trinn og representanter fra hver barneskole.  
 

6. Vårfest 

Representantene fra niende trinn informerer  

Vi er godt i gang. Ikke så mye å melde nå. Festen er 27 mars. Vi jobber videre med å få på plass 
Spond og ta kontakt med klassekontakter. Vi tar ett lite ettermøte i dag 06.01.2025 
 

7. 10. klasseavslutning 

FAU-representantene og klassekontaktene fra 10. trinn hadde møte i dag 6. januar kl. 18.00 for et 
felles planleggingsmøte  

Her ble det bla diskutert om vi skal ha ett ordentlig lydanlegg og hva koser dette. 

Klassene har litt lite i klassekassen – de har alle under 5000 kroner. (Det bør være minst 3500 
kroner i klassekassen) 

Ser også på andre utgifter som kan kuttes. Bla Blomster.  

Ligger godt an ifh til planlegging.  

Nytt møte 07 april. 

 

8. Eventuelt  

Kjersti Beate Rosland har levert inn forslag til sak.  

Kjersti og Eva forbereder sak til neste gang.  

 

 
Sak - Tiltak Beskrivelse Ansvarlig 

3. Mat på skolen Vi ber om å bli med på personalmøte og skolen. 
Mat på skolen og snop på skolen slås sammen.  

Eva 

5. 17. mai I gang med planlegging Eva 
6. Vårfest I gang med planlegging – nytt møte 14 Januar FAU 9 klasse 
7. 10. Klasse avslutning I gang med planlegging – nytt møte 7 april FAU 10 klasse 
   
Eventuelt Forberedelse sak til neste gang Kjersti og Eva 



 


